
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 3 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 51/97 
 

Π ε ρ ί λ η ψ η: 
«Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 1ου 
θέματος «Θέση του Δημοτικού Συμβουλίου για την υπ’ 
αρίθ. 154/22-12-1996 απόφαση του Νομαρχιακού 
Συμβουλίου» ».  

 
 
 Σήμερα 3 Φεβρουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 30-1-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 

 Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου 1. Μ. Ποτουρίδης  -------------------- 
2. Ι. Κουρουζίδης 2. Α. Δελαβερίδης   
3. Κ. Κόλβατζης 3. Δ. Αδάμου   
4. Κ.  Βαφείδης 4. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
5. Θ.  Τέτος      
6. Ε. Λελεκάκης      
7. Κ. Πουλασουχίδης      
8. Π. Καρασαββίδου                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές    Γ. Μπαλτζής 

10. Α. Μαρκούλης    Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Καραντουμάνης    Θ. Δεμερτζής 
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας  
14. Ο. Σιδηρόπουλος διάταξης αποχώρησε ο  κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
15. Ε. Σοφιανίδης Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 52 /97  απόφασης 
16. Χ. Παπαγεωργίου αποχώρησαν οι  κ.  κ.  Π. Καρασαββίδου και Α. 
17. Β. Τσίλης Μαρκούλης.  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 55/97 
18. Γ. Χιονίδης απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. Ο. Σιδηρόπουλος και 
19. Δ. Ζαμάνης Γ. Χιονίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 56/97 
20. Μ. Αδαλόγλου απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. Κατά τη 
21. Π. Αγαθαγγελίδης συζήτηση της υπ’ αρίθ.  58/97 απόφασης προσήλθε 

   ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος και αποχώρησε ο κ. Ε. 
Παναγιωτίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 85/97 
απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. Παπαγεωργίου. Κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αρίθ. 94/97 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. 
Βαφείδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 



 
 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
εξέθεσε στο συμβούλιο ότι: Πρόκειται για τη θέση που εξέφρασε το Ν.Σ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
Παναγιωτίδης: Ζητάω την αναβολή του επειδή το θέμα είναι σοβαρό και λείπει ο 
Δήμαρχος για ν’ ακουστεί η άποψή του. 
Χιονίδης: Συμφωνώ με τον κ. Παναγιωτίδη. 
Πρόεδρος: Ο Δήμος βρίσκεται ήδη τελευταίος στη σειρά των ΟΤΑ, τουλάχιστον σε 
επίπεδο Δήμων στο Νομό, που έχει ζητηθεί με το έγγραφο αυτό από τη Ν.Α για να 
πάρει θέση σ’ ένα ζήτημα που απασχολεί την Ν.Α αυτή την περίοδο. Θεώρησα ότι 
έπρεπε απαραιτήτως σ’ αυτή τη συνεδρίαση, που είναι η πρώτη ουσιαστική 
συνεδρίαση του Δ.Σ μετά τη συγκρότηση του προεδρείου, να συζητηθεί αυτό το 
θέμα. 
Παναγιωτίδης: Ζητώ την αναβολή του επειδή αφορά το θεσμό της Αυτοδιοίκησης 
γενικώτερα. Εάν δεν υπάρχουν προθεσμίες και επειδή για το θεσμό αυτό όλοι μας 
έχουμε συμμετοχή και ιδιαίτερα ο Δήμαρχος πιστεύω ότι πρέπει να παρευρίσκεται. 
Χιονίδης: Για οποιονδήποτε λόγο εφόσον ο Δήμος μας δεν απεφάνθει πρώτος και 
δεν υπάρχει κατατεθιμένο το νομοσχέδιο απλώς μία τηλεγραφική εγκύκλιο του 
υπουργείου, έχω την εντύπωση ότι σ’ ένα τόσο σημαντικό θέμα θα έπρεπε να 
ακουστεί κι η γνώμη του Δημάρχου. Ας κάνουμε την άλλη Δευτέρα μία συνεδρίαση 
για να το συζητήσουμε. Ας συζητηθεί μαζί με το θέμα της οικολογικής ομάδας.  
Πρόεδρος: Εχει γίνει μία συζήτηση προ ημερήσιας διάταξης που αφορούσε έλεγχο 
του Δημάρχου. Αυτό το θέμα αφορά το συμβούλιο το οποίο και θ’ αποφασίσει. 
Καρασαββίδου: Προτείνω την αναβολή του θέματος προκειμένου να ενημερωθούμε. 
Κουρουζίδης: Εάν η αντιπολίτευση ζητάει την αναβολή κρίνοντας ότι λείπει ο 
Δήμαρχος, πράγμα που δεν με βρίσκει σύμφωνο, θα τους έφτιαχνα τη χάρη να 
συζητηθεί. 
Μαρκούλης: Με το σχέδιο νόμου που υπάρχει δέχεται ένα πλήγμα η Ν.Α. Η Α΄/θμια 
Τ.Α θα πρέπει να είναι συμπαγής. Εφ’ όσον θα γίνει συζήτηση, όταν θα γίνει να 
κληθεί και ο Νομάρχης ή κάποιος που να τον εκπροσωπεί. Προτείνω την αναβολή.  
Πρόεδρος: Επί της αντιπροτάσεως της αναβολής με την συμπλήρωση που έκανε ο κ. 
Μαρκούλης, ποιοί ψηφίζουν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι:  
K.Kόλβατζης, Κ.Βαφείδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης,  
Π.Καρασαββίδου, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Μαρκούλης, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, 
Ε.Παναγιωτίδης, Ο.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, Β.Τσίλης, Γ.Χιονίδης, Δ.Ζαμάνης, 
Μ.Αδαλόγλου, Π Αγαθαγγελίδης. 
Πρόεδρος: Ποιοί ψηφίζουν τη συζήτηση τώρα του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν οι κ. κ. Κ.Ασλάνογλου και 
Ι.Κουρουζίδης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την υπ’ αρίθ. 154/22-12-96 απόφαση του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ν. Ημαθίας. 
2.- Τις προτάσεις του προέδρου και των δημοτικών συμβούλων όπως αναπτύχθηκαν 
κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Την ανάγκη να επανεισαχθεί το θέμα προς συζήτηση στην επόμενη συνεδρίαση 
του Δ.Σ στην οποία να παρευρίσκεται και ο Δήμαρχος. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 



 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 1ου θέματος «Θέση του 
Δημοτικού Συμβουλίου για την υπ’ αρίθ. 154/22-12-1996 απόφαση του 
Νομαρχιακού Συμβουλίου» . 
 
 
 
 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 51 / 1997 
.....................................................................................................................................
.. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης                Ε. Παναγιωτίδης 
Κ. Κόλβατζης                 Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                    Ε. Σοφιανίδης 
Θ.Τέτος                           Χ. Παπαγεωργίου 
Ε. Λελεκάκης                 Β.Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης         Γ. Χιονίδης 
Π. Καρασαββίδου          Δ. Ζαμάνης 
Κ. Γκαβαϊσές                 Μ. Αδαλόγλου 
Α. Μαρκούλης               Π.Αγαθαγγελίδης 

      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
    ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ 

Α. Καραντουμάνης 
 
 
 
 
 
 

    Ακριβές απόσπασμα 
    Βέροια  7 - 2 - 1997 

         Ο Αναπληρωτής Δημάρχου  
 
 
 
 

           ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 

 


